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علی دایی میهمان ویژه تمرینات تیم ملی کاراته
علی دایی ســتاره پیشین 
فوتبال ایــران و دومین گلزن 
برتر فوتبال جهــان امروز در 
تمرینــات تیم ملــی کاراته 

حضور یافت.
تمرینات ملی پوشان کاراته 
در مرحلــه پایانی اردوی تیم 
ملی آقایــان یک مهمان ویژه 
داشت. علی دایی ستاره پیشین فوتبال ایران و یکی از گلزنان برتر فوتبال جهان 
در کمپ تیم های ملی کاراته حاضر شد و از نزدیک نظاره گر کار ملی پوشان بود.

دایی در این دیدار صمیمی با ملی پوشــان و کادر فنی تیم ملی کشــورمان 
گفت و گو کرد و برای کاراته کاها کشورمان در رقابت های قهرمانی آسیا آرزوی 

موفقیت داشت.
مســابقات کاراته قهرمانی آسیا طی روزهای ۳۰ تیر الی یک مرداد ۱۴۰۲ در 

ملاکا مالزی برگزاری می شود.

امضای قرارداد قلعه نویی تا پایان جام جهانی ۲۰۲۶
ســرمربی  قرارداد  امضای 
تیم ملی فوتبال کشورمان به 

مرحله نهایی رسیده است.
به گــزارش فــارس، امیر 
 ۲۱ تاریــخ  در  قلعه نویــی 
اسفند سال گذشته به عنوان 
ملی  تیــم  ســرمربی جدید 
و  معرفی  فوتبال کشــورمان 
جانشین کارلوس کی روش شــد. از آن زمان حدود ۱۲۰ روز گذشته و با وجود 
اینکه تیم ملی در فیفادی فروردین ۲ بازی تدارکاتی مقابل روسیه و کنیا انجام 
داد و در فیفــادی خرداد نیز قهرمانی تورنمنت کافا را به دســت آورد اما هنوز 

قرارداد، کادرفنی جدید این تیم امضاء نشده است.
البته ظاهرا پس از طی شــدن مراحل اداری کار انعقــاد قرارداد قلعه نویی و 
دســتیارانش به مرحله نهایی رسیده و به احتمال فراوان آنها مثل کادرفنی تیم 

امید در این هفته قراردادشان را امضاء می کنند.
شنیده می شود توافق های لازم برای انعقاد قرارداد قلعه نویی و دستیارانش تا 
پایان جام جهانــی ۲۰۲۶ هم به عمل آمده و این موضوع مورد موافقت مدیران 

فدراسیون قرار گرفته است.
ســرمربی تیم ملی که پس از تورنمنت کافا مدتی را به سفر رفته بود، از روز 
گذشته با حضور در ساختمان پک، مشغول تدوین برنامه اردوهای آتی این تیم 

است.
پایان ماجرای محبی و استقلال  

تیم  قبــل  فصل  ســتاره 
عقد  برای  اســتقلال  فوتبال 
با روستوف به روسیه  قرارداد 

رفت.
به گــزارش ایرنــا، محمد 
محبی که فصل قبل به صورت 
قرضی از سانتاکلارای پرتغال 
به اســتقلال آمده بود، برای 

عقد قرارداد با روستوف به روسیه رفت.
محبی فصل قبل عملکرد درخشانی در استقلالِ ساپینتو داشت اما مسوولان 

باشگاه نتوانستند او را حفظ کنند.
بدین ترتیب با توافقی که صورت گرفته محبی به صورت قرضی برای روستوف 

روسیه به میدان خواهد رفت.

قائدی خرید اقتصادی مجیدی در امارات 
رســانه اماراتــی از انتقال 
ستاره سابق استقلال به اتحاد 
کلبــاء خبر داد. بــه گزارش 
فارس، مهدی قائدی ســتاره 
اســتقلال بعــد از یک فصل 
حضور قرضی در ترکیب آبی 
به  قراردادش  پایتخت  پوشان 
پایان رسید و مجبور به ترک 
ایران و رفتن به امارات شــد. قائدی با شباب الاهلی دبی قراردادی 5 ساله دارد 
که دو ســال از قراردادش به پایان رســیده است. شباب الاهلی برای برگرداندن 
ســتاره ایرانی برنامه ای نداشت به همین خاطر به دنبال مشتری بود تا او راهی 

تیم دیگری کند.
در همین رابطه صفحه خبری »سدد« امارات خبر داد دو باشگاه شباب الاهلی 
و اتحاد کلباء برای معاوضه مهدی قائدی با عادل سلطان به توافق رسیدند و این 

انتقال نهایی شد.
اتحاد کلباء زیرنظر فرهاد مجیدی سرمربی سابق استقلال است. مجیدی از ماه 
گذشته به دنبال قائدی بود که در نهایت بدون هزینه کردن ستاره سابق استقلال 

را به خدمت گرفت.

لوئیس سوارز درگذشت
اســطوره فوتبال اســپانیا 

درگذشت.
به گزارش فارس، نشــریه 
داد  خبــر  اســپانیا  »مارکا« 
میرامونتس،  ســوارز  لوئیس 
اسطوره فوتبال اسپانیا و تنها 
اسپانیایی که برنده توپ طلا 
شده است، در سن 88 سالگی 

درگذشت.
این بازیکن اســپانیایی که فوتبالیست بارســلونا بود، بین سال های ۱9۶۱ تا 

۱97۳ بازی کرد و برای اینتر و سمپدوریا نیز در ایتالیا بازی کرده است. 
لوئیس سوارز که توپ طلا را در سال ۱9۶۰ کسب کرد و سرمربی اسپانیا بین 
سال های ۱988 تا ۱99۱ بود. او یکی از بزرگترین اسطوره های فوتبال اسپانیا و 
چهره ای بسیار دوست داشتنی در کشور ما و هم در ایتالیا است که بخش زیادی 

از دوران حرفه ای خود را به عنوان بازیکن و مربی در آنجا گذرانده است.

موضع طارمی در قبال پیشنهاد میلان 
منچستر و آرسنال

موضع  پرتغالــی  رســانه 
ســتاره ایرانی پورتو در قبال 
بزرگ  باشــگاه های  پیشنهاد 
اروپــا را اعلام کرد. به گزارش 
فارس، مهدی طارمی ســتاره 
تیم ملی کشــورمان و عضو 
باشگاه پورتو این روزها مورد 
اروپا  بزرگ  باشگاه های  توجه 
قرار گرفته و پیشنهاداتی از آرسنال، منچستر یونایتد و میلان دریافت کرده است.
با این وجود نشریه »اوجوگو« پرتغال در گزارشی با عنوان »طارمی عجله ای 
برای ترک پورتو ندارد« به این موضوع پرداخت و نوشت: ایتالیایی ها میلان را به 
عنوان مقصد احتمالی طارمی معرفی می کنند اما این مهاجم عجله ای برای رفتن 
ندارد. ســتاره ایرانی تا یک هفته دیگر به تمرینات پیش فصل پورتو ملحق می 
شود.  طارمی با همان خونسردی برخورد با دروازه بان ها، تقریباً هر روز خبر علاقه 
باشــگاه هایی با ظرفیت اقتصادی بالاتر از پورتو را برای جذبش دریافت می کند. 
این مهاجم همچنان در شهر بوشهر در تعطیلات به سر می برد و منابع نزدیک 
به او به »اوجوگو« اطمینان داده اند که او به هیچ وجه به مسائل مربوط به بازار 
توجهی ندارد. همانطور که نام هایی مانند میلان، منچستریونایتد یا آرسنال از نظر 
ورزشی، جنگیدن برای عنوان قهرمانی و بازی در لیگ قهرمانان وسوسه برانگیز 
هســتند، این ملی پوش ایرانی عجله ای برای ترک دراگائو ندارد. با این حال، در 
ایتالیا گفته می شــود که میلان قبلًا با طارمی تماس گرفته تا از تمایل او برای 

انتقال به ایتالیا مطلع شود. 

وزیر ورزش و جوانان تاکید کرد در صورت اخبارکوتاه
تامین منابع مالی، عملیات نوســازی ورزشگاه 
آزای یک سال دیگر به پایان می رسد. سجادی 
همچنین تاکید کرد طبــق گفته مهدی تاج، 
فصــل جدید لیگ برتــر فوتبال با سیســتم 
کمــک داور ویدئویی برگزار خواهد شــد. به 
گزارش ایرنا، وزیر ورزش و جوانان با حضور در 
مجموعه ورزشی آزادی تهران از روند بازسازی 
این ورزشــگاه بازدید کرد. سیدحمید سجادی 
در جریان این بازدید اظهار داشــت: بنا داشتم 
در کنار همکارانم در شــرکت توســعه باشم و 
بازدیدی از عملیات بازسازی و نوسازی ورزشگاه 
آزادی داشــته باشم. البته اینجا فقط بخشی از 
ورزشــگاه اســت که هم رشــته دوومیدانی و 
هم فوتبال از آن اســتفاده می کرده؛ برنامه ما 
این اســت که دوباره همین اتفاق بیفتد و این 
ورزشــگاه در اولویت برای بهره برداری فوتبال 
باشــد و در موارد خاص در اختیار دوومیدانی 
قــرار گیرد. چون این رشــته هم نیازمند یک 
ورزشگاه مجهز و اســتاندارد است. حدود 7۲ 
زون اســتادیوم آزادی نیاز به بازسازی و ترمیم 
دارد و امیدوارم با مدیریت خوب شرکت توسعه 
بتوانیم هم زمان با پیشــرفت عملیات اجرایی 
و عمرانی، میزبان رقابت های ورزشــی به ویژه 
فوتبال هم باشیم. وزیر ورزش و جوانان افزود: 
معمولا در دنیا ورزشگاه ها را در زمان بازسازی 
یا نوســازی تعطیل می کنند اما از همکارانمان 
در شرکت توســعه و مدیریت مجموعه آزادی 
خواهــش کردیــم کــه هم زمان بــا عملیات 
عمرانی، رقابت ها را هم برگزار کنیم. برای این 
کار نیازمند یک تصمیــم انقلابی و اراده قوی 
بود و با مشــورتی که با هیئت دولت داشتیم، 
رئیس جمهور محتــرم و محمد مخبر معاون 
اول رئیس جمهــور قول همه نــوع حمایت را 
دادند. سجادی با اشاره به سختی های برگزاری 
همزمان رویدادهــا در آزادی و اجرای عملیات 
نوسازی گفت: یکی از سختی های کار این است 
که اگر بخواهیم مســابقه فوتبال برگزار کنیم، 
یک روز مختص برگزاری مســابقه است و یک 
روز مختص خــارج کردن ادوات از کنار زمین. 
بعد از مســابقه هم باید دوباره ادوات به جای 
خــود برگردند. بنابراین از یــک هفته قبل از 
برگزاری یک مسابقه باید هماهنگی های لازم 
انجام شــود که این سختی کار شرکت توسعه 
اســت. این درحالی است که برخی از به طول 
کشیدن پروسه نوسازی انتقاد می کردند که باید 
در این نقدها، نکاتی که مطرح شــده را هم در 
نظر داشت. ضمن این که ما درحال رایزنی برای 
تامین منابع مالی مورد نیاز مجموعه هســتیم 
و قول مســاعد هیئت دولت را هم را داریم که 
انشاا... محقق می شود. امیدوارم با تامین منابع 
مالی، روند کار تســریع شود. خدا را شکر این 

اتفاق در زمان ما شروع شده و امیدوارم هرچه 
ســریع تر به پایان برسد تا جامعه ورزش کشور 
از این ورزشــگاه اســتفاده کند. وجود چنین 
استادیومی در کشور باعث فخر ماست. هنر ما 
در به روزرســانی و حفظ و نگهداری آن است. 
در شــرایط عادی و با یک شــیف کار و بدون 
وجود مشکلات مالی، حداقل ۴5 هزارمتر مربع 
بازسازی می شود. این درحالی است که ساخت 
ورزشگاه آزادی ۴ سال طول کشید ولی ترمیم 
آن چیزی حدود ۳ ســال زمان خواهد برد. اما 
اگر منابع و امکانات موجود باشــد، امکان دارد 
زمان بازســازی به یکسال هم تقلیل پیدا کند. 
وی عنــوان کرد: برای بازســازی هر بخش از 
ورزشگاه آزادی طرح های مختلفی با لوگوهای 
متفاوت طراحی شــده و انشــاا... هویت سازی 
جدیدی برای مجموعــه آزادی اتفاق می افتد. 
اگر صبوری کنیم تا یکسال و نیم دیگر شاهد 
اتفاقات خوبی در این ورزشگاه خواهیم بود. وزیر 
ورزش و جوانان با تاکید بر این که ورزشــگاه 
تختی هم نیازمند بازســازی است، گفت: این 
ورزشــگاه هم مشــکلات خاص خود را دارد. 

سکوها و سایبان ســکوها نیاز به مقاوم سازی 
دارد. کارهای مربوط به مرمت چمن و پیست 
ورزشگاه تختی هم در حال انجام است. محیط 
استادیوم تختی محیط خاصی است و نیازمند 
ایمن ســازی و تدابیر امنیتی است. فدراسیون 
فوتبال باید نیازهای فنی این ورزشگاه را بررسی 
کند و اگر این پاسخ گوی نیازهای فنی سازمان 
لیگ و فدراسیون فوتبال بود، هر زمان که آماده 
بهره برداری شــود، با کمال میــل در خدمت 
هستیم. ســجادی درخصوص تجهیز آزادی به 
سیستم کمک داور ویدئویی گفت: برای تجهیز 
ورزشــگاه آزادی به سیستم VAR، به مهدی 
تاج رئیس فدراســیون فوتبال زحمت دادم و 
اقدامات خوبی هم انجــام داده اند. ظاهرا قرار 
اســت در فصل جدید لیگ برتر از وار استفاده 

شود البته اگر به مشکل خاصی نخوریم.
وی در واکنــش به این موضوع که به دلیل 
تحریم ها امــکان اســتفاده از VAR نداریم، 
گفت: چیــزی در این خصــوص به من گفته 
نشده. اما VAR زیاد اســت. البته اگر صدا و 
سیما برای من داســتان درست نکند و نگوید 

VAR نــه، کمک داور ویدئویی )به شــوخی 
می گویــد(. همان طور که گفتم شــرکت های 
زیادی هستند که سیستم کمک داور ویدئویی 
طراحی می کنند. ما هم شرکت های دانش بینان 
خوبی داریم که قادر به ســاخت و طراحی این 
سیستم هســتند. مهم این است که استاندارد 
آن مــورد تاییــد فیفا قرار گیرد. بــا این حال 
تــاج اقدامــات خوبی در این خصــوص انجام 
داده. فدراســیون به من گفته در فصل پیش رو 
از کمــک داور ویدئویــی بهره منــد خواهیم 
شــد. امیدوارم این اتفــاق رخ دهد. کار فنی و 
قرارداد آن بر عهده فدراســیون فوتبال است. 
سجادی درخصوص تجهیز ورزشگاه آزادی به 
دوربین های چهره زن برای این که تماشــاگران 
بتواننــد روی صندلی هایــی که بلیــت آن را 
خریداری کرده اند، بنشــینند هم افزود: انشاا... 
این اتفاق هم رخ می دهد. یک کار تیمی توسط 
وزارت ورزش، شرکت توسعه، فدراسیون فوتبال 
صورت بگیرد تا هــوادار بتواند با خیال راحت 
بلیت بخرد و نگران نباشــد که کسی صندلی 
او را اشــغال می کند. به دنبال ایجاد این نظم 

در مجموعه ورزشی هستیم و مصمم هستیم. 
وزیر ورزش درخصوص ســقف بودجه باشگاه 
در فصل نقل و انتقالات و مدیریت هزینه کرد 
هواداران متمول گفت: با این جزئیات مطلبی به 
من نرسیده و درخصوص هزینه کرد هواداران 
متمول گزارشی به دست من نرسیده است. اما 
علاقه مندم دستورالعمل فدراسیون فوتبال که 
مربوط به رعایت ســقف بودجه باشگاه هاست، 
اجرایی شود و من کلیه معاونان مرتبط خود را 
ملزم کردم تا در این زمینه به فدراسیون فوتبال 
کمک کنند تا انضبــاط و عدالت مالی رعایت 
شود. ما خود را ملزم به کمک برای رعایت این 
مسئله می دانیم. اگر قرار باشد افرادی همچون 
هواداران متمول، این انضباط مالی را خدشه دار 
کنند، مخالفت خواهیم کرد. همه باشگاه ها باید 
بدانند که همه با یک دســتورالعمل یکسان به 
میدان می آیند و اگر موارد خلافی رخ دهد، به 
سمت اصلاح می رویم. طبق قانونی که مجلس 
بــرای وزارت ورزش نوشــته، وظیفه پیگیری 
داریم و اگــر موردی باشــد ورود می کنیم تا 

فدراسیون فوتبال اصلاح کند.

مســعود ریگی با پیوســتن به پرســپولیس تبدیل به 
پنجاه ویکمیــن یاغی تهران میــان دو رقیب دیرینه یعنی 
اســتقلال و پرسپولیس شــد. به گزارش ایسنا، تیم فوتبال 
پرســپولیس در نقل وانتقالات تابستانی مسعود ریگی را به 
مدت ۲ سال به خدمت گرفت تا این هافبک دفاعی بار دیگر 
پس از پدیده، در پرســپولیس هم بــا یحیی گل محمدی 
همکاری کنــد. او با پیوســتن به پرســپولیس تبدیل به 
پنجاه ویکمین بازیکن تاریخ شــد کــه تجربه بازی برای دو 
رقیب دیرینه پایتخت یعنی اســتقلال و پرسپولیس را در 
کارنامه دارد. البته ریگی به صورت مســتقیم از اســتقلال 
به پرســپولیس نیامد و چند فصلی را در سپاهان توپ زد. 
او در ســال ۱۳98 به استقلال پیوســت و پس  از ۲ سال 
حضــور در این تیم، به اصفهان رفت و در این پنجره نقل و 
انتقالاتی به سرخ های پایتخت پیوست. وی بیست و دومین 

بازیکن تاریخ است که به صورت غیرمستقیم از استقلال به 
پرســپولیس آمده است. او در استقلال 5۱ بازی انجام داد و 
تنها یک گل نیز به ثمر رســاند. مسعود ریگی پس از پرویز 
قلیچ خانی، مجید نامجومطلــق، رضا احدی، محمود کلهر، 
داوود سیدعابسی، مهدی شیری، میثم بائو، شاهرخ بیانی و 
علیرضا واحدی نیکبخت دهمین هافبکی است که ابتدا برای 
اســتقلال و سپس برای پرسپولیس به میدان رفته است. او 
در پیراهن استقلال ۲ پاس گل را نیز ثبت کرده بود. تک گل 
او برای آبی ها نیز در جریان پیروزی یک بر صفر برابر سایپا 
در ورزشگاه آزادی به ثمر رسید. ریگی با پیراهن استقلال به 
یک نایب قهرمانی لیگ برتر در فصل 99-98 رسید و در هر 
دو فصل حضورش در جمع آبی پوشان به مقام نایب قهرمانی 
جام حذفی رســید. او فصل گذشته نیز با سپاهان به مقام 

نایب قهرمانی لیگ برتر دست یافت.

وزیر ورزش خبر داد

VAR برگزاری فصل جدید لیگ فوتبال با

مسعود ریگی، پنجاه ویکمین یاغی

پیشکسوت باشگاه پرسپولیس در خصوص اتفاقاتی که 
در چند وقت اخیر برای علیرضا بیرانوند و این باشگاه رخ داد 

صحبت های جالبی مطرح کرد.
بهــزاد داداش زاده در گفت وگــو با فــارس، در خصوص 
حواشــی به وجود آمده بعد از فسخ قرارداد علیرضا بیرانوند 
با پرسپولیس و مذاکراتش با استقلال اظهار داشت: فوتبال 
ما ۱۲ ســالی بود که شو و نمایشــی نداشت و بیرانوند این 
نمایش را به زیبایی اجرا کرد. به نظر من هیچ کســی بهتر 
از خود آدم نمی داند چه گذشــته ای داشته و الان کجاست. 
خیلی از فوتبالی هــا از خانواده های فقیر و کم درآمد جامعه 
بودند اما به لطف خدا و با فوتبال الان وضعیت زندگی خوبی 
دارند. خیلی از بازیکنان هستند که ارزش و اقعی شان ۱۰۰ 
میلیون تومان اســت اما قرارداد چند میلیاردی می بندند. 
به نظر من بیرانوند با این رفتارها اشــتباه بزرگی انجام داد 
اما اشــتباه بزرگتر را رضا درویش کــرد.  وی ادامه داد: هر 
تیمی که قهرمان می شــود وظیفه مدیرعامل باشــگاه این 
اســت که پاداش ها و مبلغ قرارداد را تــا ریال آخر بپردازد 
و به نظر من بیرانوند هم چیز زیادی نمی خواســت چرا که 
او خواهان گرفتن حق و قــراردادش بود. در هر خانواده ای 
از این اختلاف نظرها پیش می آید اما مشــکل اصلی اینجا 
بود که نباید ایــن اختلافات به بیرون درز می کرد که البته 
این اتفــاق افتاد. به نظر من هر تیمی در نقل و انتقالات به 

دنبال این است تا بهترین بازیکنان را بگیرد و استقلال هم 
با گرفتن بیرانوند می خواست پرسپولیس تضعیف شود که 
این اتفاق رخ نداد. موضوعی که در این بین وجود دارد این 
است که آبی که ریخته شــده جمع نخواهد شد و بیرانوند 
هم با این کارها پل های پشــت ســرش را خراب کرد و او 
کار سختی امسال خواهد داشت. اگر بیرانوند امسال عملکرد 
خوبی نداشــته باشد یا گل بد بخورد، باید انتظار هر اتفاقی 
را از سمت هواداران داشته باشد و امیدوارم که بتواند با این 
فشارها کنار بیاید. هواداران از بیرانوند درخشش در آسیا را 
می خواهند و چیزی جز این آنهــا را راضی نخواهد کرد. او 
مقصر همه این اتفاقات است و نمی تواند موضوعی را گردن 
کسی بیندازد. پیشکسوت باشگاه پرسپولیس درباره یارگیری 
این باشــگاه در فصل نقل و انتقالات گفت: با جدایی کمال 
کامیابی نیا و سیامک نعمتی پرسپولیس باید جایگزین خوبی 
برای آنها بگیرد. در حال حاضر پرســپولیس نیازمند جذب 
یک دروازه بان، یک دفاع چپ و یک مهاجم است. پرسپولیس 
باید در سه جام بجنگد و در این راه مطمئنا محرومیت ها و 
مصدومیت هایی هم به وجود می آید و به همین خاطر باید 
تیم خوبی بسته شــود، چون در این شرایط هیچ بازیکنی 
ضمانت فیکس بودن ندارد. هواداران امســال از پرسپولیس 
فقط موفقیت در آســیا را می خواهند و چیزی جز این آنها 
را راضی نخواهد کرد. بازیکنانی که به پرســپولیس می آیند 

باید قبل از هر چیز عاشق این پیراهن باشند و بعد به مسائل 
مالی فکر کنند. چند روز پیش جمشید شاه محمدی مطلب 
جالبی در اینترنت منتشر کرد؛ او عکسی از پرسپولیسی که 
ما در آن بازی می کردیم را گذاشــته بود و نوشــته بود این 
پرسپولیس با ۳۰ میلیون تومان جمع شده بود و اگر امروز 
می خواستیم آنها را جمع کنیم چقدر باید پول می دادیم؟! به 
هر حال فوتبال حرفه ای شده و شرایط هم تغییر کرده است.
داداش زاده در خصوص اینکه پیش بینی اش از پرسپولیس 

در فصــل آینده چه خواهــد بود تصریح کــرد: قضاوت و 
پیش بینی کردن از حالا کار سختی است و زمانی می توانم 
به این سؤال پاسخ دهم که سوت اولین بازی زده شود، چرا 
که مشخص نیســت با تغییر و تحولات که همیشه صورت 
می گیرد چه اتفاقاتی رخ خواهد داد. در فوتبال ایران چیزی 
قابل پیش بینی نیســت و نمی تــوان از الان حرفی زد. باید 
بپذیریم و واقع بین باشیم که فوتبال ما از آسیا خیلی عقب 

است و این مسئله کار ما را سخت می کند.

کار بیرانوند و پرسپولیس در فصل جدید فوتبال بسیار سخت است

سرمربی تراکتور به تشریح شرایط این تیم 
پرداخت.

به گزارش فارس، پاکو خمز درمورد آخرین 
وضعیت تراکتور در اردوی پیش فصل ترکیه، 
اظهار داشت: از شرایط راضی هستم و تمرینات 
پیش فصل خیلی مهم است. کمپی که اکنون 
در آن هســتیم خیلی خوب است و زمین های 
خیلی خوبــی دارد. تقریبا هر روز ۳ جلســه 
تمرین پرفشار داریم تا بچه ها بتوانند از لحاظ 

بدنی آماده شوند.

وی افــزود: خیلی راضی هســتم. معمولا 
ایــن کمپ ها را برای ایــن می گذارند که ۲۴ 
ســاعت با بازیکنان باشید. هم تمرین کنید و 
با هم غذا بخورید. با هم جلسات فنی و آنالیز 
ویدیویی داشته باشــیم که خیلی برای طول 
فصل مهم است زیرا بچه ها می دانند از آنها چه 
می خواهیم . در کل از شــرایط راضی هستم 
و در ترکیــه وضعیت خوبــی داریم. هرچند 
برخی مســائل باید بهتر شود اما از کمپ مان 
راضی هســتم. ســرمربی تراکتور درخصوص 

ســعید آقایی که پس از پیوســتن به این تیم 
از هواداران بابت اتفاقات قبلی عذرخواهی کرد، 
گفت: ســوال خوبی است . سعید در لیست ما 
بود و از آنجاییکه به دفاع چپ نیاز داشتیم و او 
هم از مدافعان چپ خوب ایران است. در ایران 
پیدا کردن دفاع چپ خوب و قرارداد بستن با 
او خیلی ســخت است . تعداد این مدافعان کم 
اســت اما آقایی را به این دلیل انتخاب کردیم 
که به دلیل سبک بازی اش، خیلی می تواند به 
تراکتور کمک کند. بــه همین خاطر جذبش 

کردم.
خمز عنوان کرد: می توانیم مشــکلی که با 
هواداران بزرگ تراکتــور دارد هم حل کنیم. 
ســعید هم بابت کامــلا از آن اتفاقــی که با 
هواداران خوب ما داشــت، از آنها عذرخواهی 

کرد و کاملا پشیمان است.
امیــدوارم الان طرفداران خــوب تراکتور 
بزرگــی خودشــان را نشــان بدهنــد و این 
معذرت خواهی را بپذیرند. باید تمام مشکلاتی 

که از قبل بــوده را کنار گذاشــته و از آقایی 
حمایت کنند. باید به او محبت کنند زیرا مثل 
هــر بازیکن دیگری باید از لحاظ روانی هم در 
شــرایط خوبی باشد زیرا اگر در شرایط خوبی 
نباشد و مورد هجمه قرار بگیرد، نمی تواند صد 
در صــد خودش را در زمین بــرای ما بگذارد.  
در غیر این صورت به مشکل می خوریم و من 
چنین چیزی را دوســت ندارم. وی درواکنش 
به اینکه آقایــی از بازیکنان قدیمی تراکتور و 
جزء گزینه های کاپیتانی این تیم است اما در 
بازی ۲ روز گذشته بازوبند را به محمد قنبری 
تحویل داد، گفت: ســعید پســر خیلی خوبی 
است و قلب پاکی دارد. به من گفته به تراکتور 
آمده تا تمام تلاش خود را کرده و اشــتباهات 
گذشته را جبران کند. خیلی باعث تاسف است 
او را ببخشــیم تا نتواند در شــرایط ایده آل به 
کار، فوتبــال و بازی کردنــش ادامه بدهد. در 
همه کتاب های آســمانی هم آمده بخشــش 
کار بزرگان اســت. باید او را ببخشیم تا بتواند 

کارش را انجام بدهد و به تراکتور کمک کند. 
بازهم می گویم این بچه خیلی خوب می خواهد 
برای تیم مفید باشد. سرمربی تراکتور درمورد 
دیدار با اورنبورگ روسیه، توضیح داد: با وجود 
روزهای کمی کــه تمرین کردیم، بازی خوبی 
انجام دادیم. سعی می کنیم از همه بازیکنان در 
پیش فصل استفاده کنیم تا هم آنها را آزمایش 
کرده و هم در شرایط بازی قرار بگیرند.  بازی 
خوبی بود و توانستیم کارهای خیلی مثبتی در 
این بازی انجام بدهیم. البته برخی اشتباهات 
فردی هم داشتیم. مثل فصل گذشته توانستیم 
موقعیت های زیادی ایجاد کرده و گل بزنیم اما  
از طرفی گل هم زیاد خوردیم که البته بیشتر 
آنها روی اشــتباهات فردی در دفاع بود اما در 
بازی طبیعی است. بعدا برای بازی های رسمی 
باید آنها را برطرف کنیم اما اشــتباهات فردی 
طبیعی اســت و اگر اشتباه نباشد، از آن درس 
نمی گیرید. در کل از بازی ای که بچه ها انجام 

دادند راضی بودم و همه چیز خوب بود.

درخواست ویژه خمز از هواداران تراکتور 


